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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
sa 26. tematske sjednice Gradskog vijeća Grada Dubrovnika održane 23. listopada 2023., u 
Velikoj vijećnici Grada Dubrovnika, Pred Dvorom 1, u Dubrovniku s početkom u 10:00 sati.                             
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Marko Potrebica i pozdravio sve nazočne. 
 
Pročelnica Službe Gradskog vijeća Grada Dubrovnika Nada Medović izvršila je uvid u 
prijave vijećnika.  
 
Na temelju izvršenog uvida prijava, predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da je na sjednici 
nazočno 17 vijećnika, od njih ukupno 21, i da Vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
Prisutni vijećnici: 
Anita Bonačić Obradović, Đuro Capor, Ivan Cetinić, Jasmin Deraković, Katarina Doršner, Teo 
Grbić, Maro Kristić, Ivo Lučić, Petra Marčinko Krešimir Marković, Ivan Maslać, Olga Muratti, 
Marko Potrebica, Željko Raguž, Ivica Roko, Pero Vićan i Andro Vlahušić .  
 
Opravdano odsutni: 
Sanja Mlinarić-Vrbica, Nikša Selmani, Ivana Šepak i Saša Škrabić,  . 
 
Ostali prisutni: 
Mato Franković – gradonačelnik Grada Dubrovnika, Dživo Brčić – pročelnik Upravnog odjela 
za obrazovanje, šport, socijalnu skrb i civilno društvo, Ivana Brnin – pročelnica Upravnog 
odjela za poslove gradonačelnika. 
 
Na sjednici su nazočni predsjednik, tajnik i članovi Izvršnog odbora Dubrovačkog saveza 
športova. 
  
 
Zapisničarka: Suzana Benić. 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica izvjestio je vijećnike i sve nazočne da su spisi za ovu 
sjednicu dostavljeni uz poziv za sjednicu, te je odredio način i model funkcioniranja sjednice. 
(tonski zapis) 
 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica predlažio je dnevni red kao u pozivu za sjednicu, te je 
pozvao vijećnike da daju prijedloge za dopunu ili izostavljanje točaka sa dnevnog reda. 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica otvorio je raspravu o dnevnom redu u kojoj nitko nije 
sudjelovao.  
    
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica stavio je na glasovanje dnevni red, i nakon glasovanja 
utvrdio je, da je jednoglasno  prihvaćen sljedeći  
 
 

D n e v n i  r e d 
 

1. Stanje u dubrovačkom športu. 
 

2. Izvješće o stanju sportske infrastrukture na području Grada Dubrovnika. 
 

================================= 
 

 



2 

 

 

Ad 1. 
 

Materijali su dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu. 
 
Pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, šport, socijalnu skrb i civilno društvo Dživo Brčić 
podnio je uvodno izvješće. (tonski zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica izvijestio je nazočne o sadržaju upita koje je poslao 
nadležnom ministarstvu i o odgovorima koje je na iste dobio. (tonski zapis) 
 
Predsjednik DSŠ Maro Kapović podnio je uvodno izlaganje o Dubrovačkom savezu športova. 
(tonski zapis) 
 
Tajnik DSŠ Alen Bošković detajnije je izvjestio vijećnike o funkcioniranju Dubrovačkog saveza 
športova. (tonski zapis) 
 
Gradonačelnik Mato Franković osvrnuo se na izlaganje tajnika DSŠ Alena Boškovića koje 
smatra neprimjerenim. (tonski zapis) 
 
U replici je sudjelovao vijećnik Krešimir Marković. (tonski zapis) 
 
Vijećnici Željko Raguž i Andro Vlahušić zatražili su povredu Poslovnika. (tonski zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica odgovorio je na zahtjeve za povredom Poslovnika. (tonski 
zapis) 
 
U replici su sudjelovali vijećnici Pero Vićan i Đuro Capor. (tonski zapis) 
 
Gradonačelnik Mato Franković odgovorio je na repliku vijećnika Capora. (tonski zapis) 
 
U replici su sudjelovali vijećnici Željko Raguž, Anita Bonačić Obradović i Andro Vlahušić. 
(tonski zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica izrekao je opomenu vijećniku Andru Vlahušiću. (tonski 
zapis) 
 
Dalje u replici redom su sudjelovali vijećnici Đuro Capor, Pero Vićan, Jasmin Deraković i Đuro 
Capor. (tonski zapis) 
 
Gradonačelnik Mato Franković odgovorio je na repliku vijećnika Capora. (tonski zapis) 
 
U replici su sudjelovali vijećnici Anita Bonačić Obradović i Andro Vlahušić. (tonski zapis) 
 
Gradonačelnik Mato Franković odgovorio je na repliku vijećnika Vlahušića. (tonski zapis) 
 
U replici su sudjelovali vijećnici Andro Vlahušić i Ivan Cetinić. (tonski zapis) 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Maro Kristić te je predložio zaključke. (tonski zapis) 
 
Predsjednik DSŠ Maro Kapović i tajnik DSŠ Alen Bošković replicirali su na izlaganje vijećnika 
Kristića. (tonski zapis) 
 
U replici su sudjelovali vijećnici Andro Vlahušić, Ivan Maslać, Maro Kristić, Đuro Capor i 
predsjednik Vijeća Marko Potrebica. (tonski zapis) 
 
U replici je sudjelovala vijećnica Anita Bonačić Obradović. (tonski zapis) 
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Predsjednik Vijeća Marko Potrebica izrekao je opomenu vijećnicima Peru Vićanu i Đuru 
Caporu. (tonski zapis) 
 
Tajnik DSŠ-a Alen Bošković replicirao je na izlaganja vijećnika. (tonski zapis) 
 
Dalje u replici sudjelovali su vijećnik Đuro Capor, predsjednik Vijeća Marko Potrebica, 
predsjednik DSŠ-a Maro Kapović i vijećnik Maro Kristić. (tonski zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica izrekao je opomenu predsjedniku DSŠ-a Maru Kapoviću 
i tajniku Alenu Boškoviću. (tonski zapis) 
 
U replici su sudjelovali vijećnici Aita Bonačić Obradović, Ivan Cetinić i Đuro Capor. (tonski 
zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica oduzeo je riječ vijećniku Đuru Caporu. (tonski zapis) 
 
Na izlaganje vijećnika replicirao je tajnik DSŠ-a Alen Bošković. (tonski zapis) 
 
U replici su redom sudjelovali vijećnik Maro Kristić, tajnik DSŠ-a Alen Bošković, predsjednik 
DSŠ-a Maro Kapović, vijećnik Maro Kristić, tajnik DSŠ-a Alen Bošković, član Izvršnog odbora 
DSŠ-a Marinko Matulović, vijećnici Maro Kristić, Jasmin Deraković, Željko Raguž, Andro 
Vlahušić, tajnik DSŠ-a Alen Bošković, vijećnice Anita Bonačić Obradović, Olga Muratti, Anita 
Bonačić Obradović, predsjednik Vijeća Marko Potrebica i vijećnici Jasmin Deraković, Olga 
Muratti, Anita Bonačić Obradović, Željko Raguž i Andro Vlahušić. (tonski zapis) 
 
Gradonačelnik Mato Franković odgovorio je na replike izlagača te je predložio da se donese 
kodeks časti koji će definirati ponašanje članica DSŠ-a i koji će definirati ponašanje istih. 
(tonski zapis) 
 
Tajnik DSŠ-a Alen Bošković replivirao je na izlaganje gradonačelnika Mata Frankovića. (tonski 
zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica osvrnuo se na izlaganje gradonačelnika te je predložio 
da se prijedlog nadopuni vezano za financiranje prijevoza na sportska natjecanja. (tonski 
zapis) 
 
U replici su sudjelovali vijećnik Andro Vlahušić, predsjednik Vijeća Marko Potrebica, vijećnici 
Andro Vlahušić, Maro Kristić i predsjednik Vijeća Marko Potrebica. (tonski zapis) 
 
Gradonačelnik Mato Franković odgovorio je na replike vijećnika. (tonski zapis) 
 
U replici je sudjelovao predsjednik Vijeća Marko Potrebica. (tonski zapis) 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Krešimir Marković. (tonski zapis) 
 
U replici su redom sudjelovali vijećnik Maro Kristić, predsjednik DSŠ-a Maro Kapović, tajnik 
DSŠ-a Alen Bošković, vijećnici Jasmin Deraković, Andro Vlahušić, Krešimir Marković, 
predsjednik Vijeća Marko Potrebica, vijećnici Maro Kristić, Andro Vlahušić, tajnik DSŠ-a Alen 
Bošković, predsjednik Vijeća Marko Potrebica, vijećnici Andro Vlahušić, Maro Kristić, Andro 
Vlahušić i Maro Kristić. (tonski zapis) 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Ivan Cetinić. (tonski zapis) 
 
U replici su sudjelovali vijećnici Jasmin Deraković i Ivan Cetinić. (tonski zapis) 
 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Anita Bonačić Obradović. (tonski zapis) 
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Predsjednik Vijeća Marko Potrebica replicirao je na izlaganje vijećnice Bonačić Obradović. 
(tonski zapis) 
 
Tajnik DSŠ-a Alen Bošković odgovorio je na raspravu vijećnice Anite Bonačić Obradović. 
(tonski zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica izrekao je opomenu vijećniku Krešimiru Markoviću.  
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Andro Vlahušić. (tonski zapis) 
 
Gradonačelnik Mato Franković odgovorio je na rapravu vijećnika Vlahušića. (tonski zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica replicirao je na izlaganje vijećnika Vlahušića. (tonski 
zapis) 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Jasmin Deraković. (tonski zapis) 
 
Predsjednik DSŠ-a Maro Kapović odgovorio je na raspravu vijećnika Derakovića. (tonski 
zapis) 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica je predložio zaključke koji su proizašli iz rasprave te ih je 
pročitao. (tonski zapis)  
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica stavio je Prijedlog zaključka na izjašnjavanje i, nakon 
glasovanja utvrdio je, da je jednoglasno donesen 

 
 

Z A K L J U Č A K 
 

1. Zadužuje se Dubrovački savez športova (dalje u tekstu: DSŠ) da u suradnji s Upravnim 

odjelom za obrazovanje, šport, socijalnu skrb i civilno društvo izradi dokument u obliku 

kodeksa sportskog ponašanja i časti za predstavnike i odgovorne osobe članica DSŠ, 

te se predlaže da se isti usvoji na prvoj idućoj sjednici skupštine, kako bi se navedeni 

dokument počeo primjenjivati od 2024. godine. 

 
2. Zadužuje se Upravni odjel za obrazovanje, šport, socijalnu skrb i civilno društvo i DSŠ 

da pripreme model sufinanciranja prijevoza klubova članica DSŠ- a u obveznom 

sustavu natjecanja domaćih i međunarodnih natjecanja, po kalendarima natjecanja 

nacionalnih i međunarodnih matičnih saveza, a sve u skladu s mjerilima za  

vrednovanje programa DSŠ-a. 

 
3. Preporučuje se DSŠ da utvrdi maksimalni iznos članarine za članove klubova koji se 

sufinanciraju javnim novcem. 

 
4. Preporučuje se DSŠ da proširi broj članova Izvršnog odbora sa sadašnjih sedam (7) 

na jedanaest (11) članova iz sportova koji su nositelji kvalitete na području grada 

Dubrovnika i koji su članovi Skupštine DSŠ. 

 
5. Preporučuje se svim klubovima da u svojem poslovanju primjene najveću razinu 

transparentnosti i svoje financijsko poslovanje objavljuju na web stranici: 

transparentno.hr. 

 
================================== 
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Ad 2. 

 
Materijali za Izvješće o stanju sportske infrastrukture na području Grada Dubrovnika 
dostavljeni su vijećnicima uz poziv za sjednicu. 
 
Gradonačelnik Mato Franković podnio je uvodno izvješće.  (tonski zapis) 
 
Vijećnik Andro Vlahušić replicirao je na izlaganje gradonačelnika Mata Frankovića. (tonski 
zapis) 
 
Gradonačelnik Mato Franković odgovorio je na repliku vijećnika Vlahušića. (tonski zapis) 
 
U replici je sudjelovala vijećnica Anita Bonačić Obradović. (tonski zapis) 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Maro Kristić i Ivan Maslać. (tonski zapis) 
 
U replici redom su sudjelovali vijećnici Anita Bonačić Obradović, Andro Vlahušić, predsjednik 
Vijeća Marko Potrebica, Vijećnici Ivan Maslać, Anita Bonačić Obradović, Andro Vlahušić, 
predsjednik Vijeća Marko Potrebica, vijećnici Ivan Maslać, Anita Bonačić Obradović, Andro 
Vlahušić, predsjednik Vijeća Marko Potrebica, vijećnici Ivan Maslać, Andro Vlahušić, Anita 
Bonačić Obradović, te predsjednik Vijeća Marko Potrebica. (tonski zapis) 
 
O ovoj točki se vijećnici nisu izjašnjavali. 
 

================================== 
 
 

 
 
Predsjednik Vijeća Marko Potrebica zaključio je rad sjednice u 16:00 sati. 
 
 
 
Zapisničarka:  
Suzana Benić                                                                              Predsjednik Gradskog vijeća:                                                                                                 
                                                                                                      mr. sc. Marko Potrebica 
 


